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در نامه ای به رئیس جمهوری؛

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری، تحلیلی
 اقتصاد کیش 

به نشانی زیر مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

 اقتصاد کیش - مرتضی بانک به دلیل بازنشستگی از 
سمت خود به عنوان دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه 

اقتصادی استعفا داد.
      به گزارش  اقتصاد کیش مرتضی بانک دبیر شورای 
عالی مناطق آزاد با ارسال نامه ای به رئیس جمهوری، از 
سمت خود به عنوان دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه 

اقتصادی استعفا داد.
گفتنی است؛ مرتضی بانک یک بار در سال ۸۸ با حدود 
۲۸ سال ســابقه پیش از موعد بازنشسته شد و پس از 
آن بــا روی کار آمدن دولت تدبیر و امید در ســال ۹۲ 
مشغول به کار شد و از سال ۹۶ با حکم مسعود کرباسیان 
وزیر وقت امور اقتصادی و دارایی، مسئولیت دبیرخانه 
شورای عالی مناطق و ویژه اقتصادی را به دست گرفت.

بهمن ماه سال جاری نیز مرتضی بانک برای دومین بار 
بازنشسته شد.

متن نامه مرتضی بانک به این شرح است:
به نام خدا

حضرت حجت الاسلام و المسلمین جناب اقای دکتر 
روحانی

ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران
با سلام و احترام

عطف به نامه شماره ۹۹.۳۸۸۹۴ م مورخ ۱۳ /۱۱/ ۹۹
مبنی بر اســتیذان از مقام معظم رهبری و مکاتبه قبلی 
اینجانــب در این خصوص و با تشــکر مجدد از ابراز 

لطف دستور صادره حضرتعالی به منظور پیگیری و اخذ 
استیذان و نیز هماهنگی های صورت گرفته در این زمینه 
و با سپاس بیکران از الطاف و دستور مقام عظمای ولایت 
در موافقت با ادامه همکاری بنده تا بایان دولت همانگونه 
که مستحضرید می باشید، قبل و بعد از بازنشستگی حقیر 
به هیچ وجه در خواســتی برای ادامه فعالیت نداشتم و 
صرفاً براساس نظر جنابعالی و پیگیری های جناب دکتر 
واعظی تا پایان سال و به دلیل شرایط آخر سال هماهنگ 

گردید تا خدمت خود را ادامه دهم.

اینــک به دلایل گوناگون و ازجمله جلوگیری از ایجاد 
هرگونه شائبه ای برای دولت و نظام در استفاده از افراد 
بازنشسته بدینوسیله استعفای خویش را تقدیم می نمایم 
تا از هر زمانی که مقرر فرمائید این مســئولیت به فرد 

دیگری محسوب گردد.
خواهشمند است در صورت صلاحدید دستور فرمائید 

از نتیجه اینجانب را مطلع فرمائید.
مرتضی بانک
۱۳۹۹ / ۱۲ /۱۲

بانک به سخنرانی بعدی اش در کیش نرسید!

مرتضی بانک از دبیری شورایعالی مناطق آزاد  استعفا داد
قدردانی از غلامحسین مظفری
 در سازمان منطقه آزاد کیش 

       اقتصاد کیش -  جعفر آهنگران سرپرســت ســازمان منطقه آزاد کیش از اقدامات 
ارزشمند غلامحسین مظفری مدیرعامل پیشین سازمان در دوره مدیریتی وي قدردانی 

کرد .
به گزارش اقتصاد  کیش، جعفر آهنگران در جلسه پاسداشت از زحمات و تلاش های 
غلامحسین مظفری در مدت تصدي مسئولیت این سازمان بر اقدامات ارزشمند وي در 
حوزه های مختلف از جمله اقتصادی، عمرانی و گردشگری جزیره کیش اشاره داشت 
و گفت: با استمرار منش مدیریتي مدبرانه مدیرعامل پیشین سازمان، تکریم هموطنان و 
حمایت از منافع ساکنان و سرمایه گذران این منطقه با جدیت تمام ادامه خواهد داشت.

آهنگران در ادامه تصریح کرد: ادامه راه و شیوه مدیریت غلامحسین مظفری می تواند 
کارنامه درخشانی در حوزه فعالیت های کاری ما در این منطقه به ثبت برساند.

وی مبنای توســعه و پیشــرفت جزیره کیش را اقدامات موثر و کارآمد در حوزه های 
مختلف این منطقه برشمرد.

غلامحسین مظفری مدیرعامل پیشین سازمان منطقه آزاد کیش نیز در این جلسه با بیان این 
که اقدامات موثری در سطح جزیره کیش آغاز شده است گفت: با اراده و همت سازمان 
منطقه آزاد کیش و تمام دستگاه های اجرایی مستقر در این منطقه، بخشی از طرح هایی 
که در دستور کار قرار داشت به ثمر رسیده که برخی از آنها می تواند به عنوان یک الگوی 

موثر در سطح کشور مطرح شود.
مظفری با تاکید بر این که اقدامات انجام شــده در ســطح جزیر کیش موجب توانمند 
سازی مجموعه سازمان شده است اظهار داشت: تمام مسئولان سازمان منطقه آزاد کیش 
با پذیرش مسئولیت و تعهد به وظایف محوله خود در مسیر توسعه و پیشرفت جزیره 

کیش تلاش می کنند.
وی خاطر نشان کرد: استمرار تحقق طرح های ارزشمند در سطح جزیره کیش می تواند 

موجب تحولات بزرگی در حوزه های مختلف این منطقه شود.
غلامحســین مظفری اهتمام به اولویت های ســازمان در راستای پیشرفت و توسعه 
طرح های اجرایی را مهم و مثبت ارزیابی کرد و گفت: بي تردید طرح هاي در دســت 

اقدام سازمان با جدیت بیشتري تا حصول نتیجه نهایي پیگیري مي شود.
مظفری "عزت، آرامش و در کنار مردم بودن" را یکی از سرمایه های اصلی در حوزه 
مسئولیت اجتماعی عنوان کرد و افزود: با رها کردن و بی توجهی به وابستگی ها و تعلقات 
دنیوی ضمن این که می توانیم در کارهای خود موفق عمل کنیم سبب ایجاد آرامش 

اجتماعی نیز خواهیم شد.
وی با اشاره به شرایط اعمال تحریم ها و وضعیت سخت اقتصادی ناشی از شیوع بیماری 
کرونا در سطح کشور اظهار داشت: با ایجاد یک فضای صمیمی کاری و هم افزایی میان 
تمام دستگاه های اجرایی به این باور رسیدیم که مشکلات پیش رو بیشتر از گذشته 

حل شدنی است.
مظفری در پایان ســخنان خود توصیه کرد با ترسیم یک مسیر ایده آل و بهره مندي از 
روش مدیریتی جعفر آهنگران سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش می توانیم گام های 

موثری در این منطقه برداریم.

        سه شنبه هفته جاری  در اولین روز شروع بکار آقای دکتر جعفر آهنگران  بعنوان 
سرپرســت جدید ســازمان منطقه آزاد کیش خبری در سایت ها و پایگاههای خبری 
منجمله سایت خبری سازمان منطقه آزاد کیش منتشر شده مبنی بر افتتاح هایپر مارکت 
در یکی از شهرک های مسکونی کیش توسط سرپرست جدید سازمان منطقه آزاد کیش 
بررسی های خبرنگار اقتصاد کیش و پرس و جو از ساکنان این شهرک مسکونی نشان 
می دهد این واحد خدماتی چیزی حدود یکسال از فعالیت آن می گذرد و سال گذشته 

یک بار افتتاح شده است! و پروژه جدیدی نبوده  که نیاز به افتتاح داشته باشد .
معلوم نیست بر چه مبنایی در اولین روز کاری مدیر عامل جدید )سرپرست ( چنین برنامه 
افتتاحیه ای در نظر گرفته  شده است.ضمن اینکه از جناب آقای دکتر آهنگران  بعنوان 
شخص ارشد منطقه آزاد کیش تقاضا داریم وقت خود را صرف افتتاح چنین مواردی 
هم چون یک سوپر مارکت نکنند و بیشتر برای پروژه ها و سیاست گذاریهای  کلان و 
بزرگ جزیره وقت بگذارند . قطعا استارت  آغاز بهره برداری از چنین  مجموعه هایی 
اگر جدید و نو باشد و نیاز به افتتاح هم داشته باشد می تواند توسط مدیران زیر مجموعه 

سازمان و شرکت ها  صورت گیرد .
انشاالله در آغاز  دوره مدیریت جدید سازمان منطقه آزاد کیش کمتر شاهد چنین افتتاح های 
چند باره  که در دورهای پیشین به کرات دیده می شد ،باشیم  و وقت ارزشمند مدیران 

ارشد  منطقه نیز صرف چنین مواردی نشود.

جناب آقای دکتر آهنگران
 لطفاً سوپرمارکت افتتاح نکنید !

برگزاری جلسه هم اندیشی روسای هیات ها و کمیته های جودو 
کشور در جزیره کیش

   اقتصاد کیش - جلسه هم اندیشی روسای هیات ها 
و کمیتــه های جودو کشــور در ســالن رازی مرکز 

همایش های بین المللی کیش برگزار شد. 
به گزارش اقتصاد کیش  با حضور آرش میراسماعیلی 
رییس فدراســیون جمهوری اسلامی ایران، صدیقه 
کعبی زاده سرپرســت دبیری و نایــب رئیس بانوان 
فدراسیون، روســای هیات ها و روسای کمیته های 
مختلف و مسئولین ورزش کیش جلسه هم اندیشی 
روسای هیات ها و کمیته های جودو پس از رفع تعلیق 

در جزیره کیش انجام پذیرفت.
رئیس فدراسیون جودو ضمن خیرمقدم به حاضرین، 
گفت: شــاید بعد از مجمعی که پشت سرگذاشتیم 
اتفاقات زیادی صورت گرفت و به نوعی برای اولین 
بار با چنین مســائلی مواجه شدیم. با این حال، خبر 
بسیار مسرت بخشی که روز گذشته به خانواده جودو، 
ورزش و مردم رسید خوشحال کننده بود. ما خدمتگذار 
بودیم و این تیم حقوقی بود که تلاش اصلی را به دوش 

کشید.
میراسماعیلی عنوان کرد: خدا را شکر که امروز رای به 
سود ما بود، اگر برعکس این مساله اتفاق می افتاد شرایط 
بسیار سخت می شد. از دیروز افتخار می کنم که خون، 

امید و روحیه تازه به جودوی ایران اضافه شد.
وی خطاب به حاضرین گفت: تمام این موفقیت ها با 
حمایت همه شما بود و از تمامی روسای هیات ها و 
خانواده جودو تشکر میکنم که در بدترین شرایط هم 

من را تنها نگذاشتند.
وی افزود: قبــل از کرونا برنامه های مختلف خوبی 

برگزار کردیم و شرایط عالی بود . با آمدن کرونا سعی 
کردیم برنامه هایی داشــته باشــیم که با این وضعیت 
همخوانی داشته باشد. در فضای مجازی و به صورت 
آنلایــن کارهای مختلفی انجــام دادیم و کمیته های 

مختلف فدراسیون کارهای زیبایی انجام دادند.
رییس فدراسیون جودو اظهار داشت: کار بزرگی که 
انجام شــد احداث آکادمی جودو است که کارش را 
آغاز کردیم و هرچند کارشکنی شد اما موانع را برطرف 
کردیم و با گرفتن مجوز از هفته آینده روند ســاخت 

ادامه می یابد.
میراســماعیلی در مورد جودوی کیش، توضیح داد: 
علی بیگــی در طول این مدت کنار ما بود که زحمات 
زیادی برای جودوی کیش کشــید و اکنون محســن 

لردلســمی از امروز رسماً کارشان را به عنوان مسئول 
جدید جودوی این جزیره آغاز کرد. و از همکاری آقای 
فرضی پور مدیرعامل موسســه ورزش و تفریحات 
ســالم و دکتر نجف پور مدیر امــور ورزش تقدیر و 

تشکر نمود.
در ادامــه عزیزالــه فرضــی پورفرضی پور بــا ابراز 
خوشحالی از میزبانی خانواده جودو، توضیحاتی در 
خصوص شرایط ورزش کیش و میزبانی از تیم های 

مختلف ملی ارائه کرد.
گــزارش عملکرد کمیته های مختلف فدراســیون، 
پرســش و پاسخ روسای هیات ها، ارائه گزارش مالی 
و گزارش عملکرد فدراسیون و ارائه تقویم سال ۱۴۰۰ 

از بخش های دیگر این جلسه بود.

       اقتصاد کیش -  نشست مدیران استقلال در شرایطی به پایان رسید که اعضای هیات 
مدیره این باشگاه روی نام فرهاد مجیدی به جمع بندی رسیدند.

 به گزارش اقتصاد کیش ، بعد از اســتعفای محمود فکری از ســرمربیگری تیم فوتبال 
استقلال، هیات مدیره این باشگاه تشکیل جلسه داد و در نهایت روی فرهاد مجیدی به 
جمع بندی رسید تا این مربی دوباره سکان هدایت این تیم را بر عهده بگیرد.مجیدی 

روز گذشته  قرارداد خود را با باشگاه استقلال امضا کرد.
 بعد از جدایی فکری نام های مختلفی مثل جواد نکونام، امیر قلعه نویی و … برای هدایت 
آبی پوشان مطرح شده بود که البته باشگاه های فولاد با انتقال نکونام و گل گهر با انتقال 

قلعه نویی به استقلال مخالفت کرد.
 مجیدی پیش از حضور فکری در جمع آبی پوشان هدایت استقلال را برعهده داشت.

فرهاد مجیدی دوباره سرمربی 
استقلال شد

       اقتصاد کیش - ســخنگوی وزارت بهداشــت ضمن تشریح وضعیت بیماری 
کووید۱۹ در استان هرمزگان، گفت: با توجه به تاثیر جدی سفرهای بین شهری در 
شــیوع بیماری کرونا از هموطنان می خواهیم از سفر به شهرستان ها و جزایر استان 

هرمزگان خودداری کنند.
دکتر سیما سادات لاری، گفت: علی رغم آنکه میانگین بروز هفتگی موارد مثبت بستری 
و میانگین بروز موارد مرگ و میر ناشــی از کووید۱۹ در اســتان هرمزگان پایین تر از 
متوسط کشوری است، اما در مجموع وضعیت بیماری در استان ناپایدار، حساس و 

شکننده است.

 توصیه سخنگوی وزارت بهداشت  
برای عدم سفر به  جزایرکیش و قشم

       اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: ۳۸پروژه شهری در سراسر استان روز پنجشنبه 
۱۴اســفند  ) امروز(با حضور ویدئوکنفرانسی و دستور رییس جمهوری به بهره برداری 

می رسد. 
فریدون همتی اعتبار ۳۸پروژه یاد شــده را ۱۳هزار و ۱۲۰میلیارد ریال که قالب طرحهای 

عمرانی شهرداری ها وبخش خصوصی احداث شده ، اعلام کرد.
وی ادامه داد: با بهره برداری از این پروژه های شهری چهار هزار و۴۹۳ فرصت شغلی در 

بخش امور شهری و روستایی استان هرمزگان ایجاد می شود.
رییس شورای برنامه ریزی و توسعه استان میدان تره بار جدید بندرعباس را یکی از پروژه های 

شاخص این برنامه معرفی و هزینه تمام شده آن را پنج هزار میلیارد ریال اعلام کرد.

۳۸پروژه شهری در هرمزگان
  امروز به بهره برداری می رسد

با حضور مجازی رییس جمهوری؛

   این در حالی است که مرتضی بانک دو روز پیش در مراسم تودیع مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش و معرفی  سرپرست جدید  سازمان منطقه آزاد کیش 
با ذکر سخنانی کوتاه  ، سخنرانی اصلی خود را به مراسم معرفی مدیر عامل جدید منطقه آزاد کیش موکول کرده بود!.

مومنی مدیر عامل قشم، گزینه جایگزینی بانک
   اقتصــاد کیش -  ظاهــرا زلزله مدیریتی در بدنه 
مدیریتــی مناطق آزاد کشــور از مدیریت مناطق تا 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد شکل گرفته است.

چنــد روز از اعلام خداحافظی دکتــر مظفری از 
مدیریت عاملی منطقه آزاد کیش نگذشــته بود که 
روز گذشــته خبر استعفای مرتضی بانک از سمت 
دبیر شورایعالی مناطق آزاد منتشر شد . خبر های غیر 
رسمی ) تا لحظه چاپ این خبر (حاکی از انتصاب 
حمید رضا مومنی مدیر عامل منطقه آزاد قشم بجای 
مرتضی بانک می باشد . این یعنی بعد از کیش دومین 
منطقه آزاد مهم کشــور هم دســتخوش تغییر شده 
اســت . چند هفته پیش هم مدیر عامل منطقه آزاد 
انزلی برکنار و این منطقه دارای سرپرست شد . دکتر 
جعفر آهنگران یکی از معاونین دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد هم که در کیش  مســئولیت گرفته اند و 
بدنه داخلی مدیران دبیرخانه هم طی یکی دو هفته 
اخیر متاثر از مانده یا رفتن مرتضی بانک دستخوش 

تغییرات وسیعی شده بود.

دبیر شــورایعالی مناطــق آزاد هم که پس از حرف 
و حدیــث های فــراوان در مورد بازنشســتگی و 
ممنوعیت ادامه کارشــان روز گذشته استعفا دادند. 
این یعنــی اینکه بخش عمده بدنه مدیریتی مناطق 

آزاد از خــود مناطق تا مدیران و معاونین دبیرخانه 
دســتخوش تغییر و دگرگونی شده است . عجب 
ثبــات مدیریتی! در مهم تریــن مراکز اقتصادی و 

گردشگری و تجاری کشور!

زلزله در مناطق آزاد ؛

نکته ...

کهن سال ترین درخت لور جزیره ۶۰۰ سال سن دارد.
پای درد و دلش نشسته ای؟

این چهارمین مقصد گردشگری جنوب غرب آسیا، از تغییرات پیاپی مدیریتی، جان به 
در برده اما کم جان است. آسیب دیده است. 

طراوت می خواهد. 
اینهمه بی ثباتی مدیریتی، زخمهایی هستند عمیق بر پیکرش.

رویای ثبات مدیری با سیاستی ماندگار در سر دارد. اتفاق نامتعارفی است، اینهمه تغییر 
مدیر. شما را چه شده است که این جزیره، را چون طفلی بی مادر رها کرده اید و هر چند 

صباحی دایه ای بر بالینش فرا می خوانید؟
گویی هیچ کس نگرانش نیست و بازیچه  تصمیمات افرادی شده که همگی بیرون گود 

نشسته اند. اینهمه تغییر، دیگر حتی برایمان عجیب هم نیست.
جزیره، زیر و زبر می شود و ما هر بار، پوست کلفت تر.

اما دیگر بس است.
بس است.

با فرض حسن نیتی که ممکن است در پس پشت این تغییرات پیاپی مدیریتی وجود 
داشته باشد، با نهایت احترام بایستی اعلام کنیم که هیچ سنخیتی با ارزش های آشکار و 

اعتقاداتی استوار که انتظار میرود ندارد.
و برای ما، نبود روح از خودگذشتگی و ایثار را یادآور است.

این، نهایت بی تدبیری  است. شما را چه شده است که تنها چند هفته مانده به سال نو، 
فکر “مدیر نو”، به ذهنتان خطور کرده؟

به خانه تکانی سفارش شده، اما نه بدین شکل.
ما توضیح می خواهیم.

صدای در هم فشرده شدن جزیره و ما ساکنینش را به وضوح می توان شنید. 
جزیره گم شده است مابین سیاست های مدیران سردرگم.

جزیره سردرگم است و ما هم سردرگمیم.
اگر شما پدر و مادر دلسوزی برای جزیره نیستید،

ما کیشوندان، خود آستین بالا بزنیم.
ســاکنین این جزیره مرجانی، مشــتاقانی همدل با فرصتهایی اندک اند. بستر مناسب 

می خواهند برای آرامش، برای ثبات و رشد همگانی.

یادداشت روز...

جزیره، مبهوت و حیرت زده
 تیما ریاحی


